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PROTOKÓŁ  Nr 33.2012 
z posiedzenia 

Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług 
z dnia 11 kwietnia 2012r.

Obecni:

1. Dariusz Kur               -  Przewodniczący Komisji
2. Henryk Wójcik          -  Zastępca Przewodniczącego
3  Aleksandra Świeżak  -  Członek Komisji
4. Danuta Opłotna         -  Członek Komisji
5. Adam Wojtyra           -  Członek  Komisji

Zaproszeni goście:
1. Piotr Gołoś – główny specjalista ds infrastruktury drogowej
2. Mieczysława Kaska – pracownik ODR

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek:

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
2. Informacja na temat możliwości wypożyczenia koparki ze Starostwa 

Powiatowego w Wołominie.
3. Sprawy różne.

Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1. 

Protokół nr 32/2012 z posiedzenia komisji, które odbyło się w dniu 
21.03.2011r., został przyjęty. 

Ad 2.
Radni Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług zwrócili się do zaproszonego Pana 
Piotra Gołosia o przedstawienie informacji na temat rozstrzygniętego przetargu 
na bieżące utrzymanie dróg gminnych.

Piotr Gołoś poinformował, że przetarg został już rozstrzygnięty i w chwili 
obecnej umowa z wyłonionym wykonawcą będzie podpisywana. Wszystkie 
informacje na ten temat znajdują się na stronie internetowej.
Natomiast jeśli chodzi o możliwość i sposób wypożyczenia koparki to cała 
procedura zamieszczona jest w zarządzeniu Starosty Wołomińskiego. 
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Zarządzenie Nr 33.2012 zostało odczytane i stanowi załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu. 
Wzór wniosku wraz z załącznikiem jest do uzyskania w pokoju nr 16 w 
Urzędzie Miejskim w Tłuszczu. Wypełniony wniosek należy złożyć do 
Starostwa Powiatowego w Wołominie do Wydziału Inwestycji. Rozliczenie 
użytkowania polega na tym, że  wypożyczający powinien zwrócić sprzęt z 
pełnym zbiornikiem paliwa. Operator sprzętu jest zapewniony przez Starostwo. 
Wniosek o możliwość wypożyczenia złożyła Gmina Tłuszcz i w chwili obecnej 
oczekuje na rozpatrzenie. Harmonogram udostępniania koparki ustala Starosta 
Wołomiński.

Radny Wójcik zgłosił do Piotra Gołosia potrzebę oczyszczenia i udrożnienia 
dwóch rowów zlokalizowanych wzdłuż stacji PKP w Chrzęsnem, gdyż 
niedrożne są zagrożeniem dla mieszkańców.

Piotr Gołoś poinformował radnego Henryka Wójcika, że w pierwszej kolejności 
należy przeanalizować, czy wspomniane rowy spełniają warunki, które są 
sprecyzowane w instrukcji użytkowania, aby uzyskać sprzęt i następnie 
ewentualnie złożyć wniosek. Radni uzyskali również informację, iż Gmina 
złożyła wniosek, aby pozyskać koparkę do dyspozycji, jednakże w pierwszej 
kolejności będzie wykonane korytowanie rowu D14 na odcinku od rzeki 
Cienkiej do centrum miasta. Złożony został również wniosek na uzyskanie 
zewnętrznego dofinansowania na meliorację już wspomnianego rowu, jeśli się 
uda pozyskać Gminie te środki to dalsze prace będą wykonywane w ramach 
ogłoszonego postępowania przetargowego. 

Radny Wojtyra natomiast zwrócił się do Piotra Gołosia, aby przedstawił 
warunki i zakres prac rozstrzygniętego przetargu na bieżące utrzymanie dróg 
gminnych.

Piotr Gołoś poinformował wszystkich, że szczegółowe informacje na ten temat 
zainteresowane osoby mogą znaleźć na stronie www.tluszcz.pl w zakładce BIP 
– Zamówienia Publiczne – Przetargi. Dodał, że wyłoniony wykonawca nie 
będzie zajmował się przepustami i udrażnianiem rowów, gdyż prawdopodobnie 
po wykonaniu stosownych kosztorysów te prace będą wykonane w ramach 
funduszów sołeckich (poprzez zapytanie ofertowe lub przetarg w zależności od 
całkowitej kwoty planowanych prac).
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Ad 3.
Zaproszona na posiedzenie komisji Pani Mieczysława Kaska poinformowała o 
najbliższych planach, które ma zaplanowane Ośrodek Doradztwa Rolniczego do 
wykonania, m.in. ważną informacją jest fakt, iż akcja szkoleniowa dla rolników 
rozpocznie się po 15 maja 2012r., gdyż w chwili obecnej trwa  sporządzanie 
wniosków odnośnie płatności bezpośrednich. W miesiącu czerwcu 
prawdopodobnie będzie zorganizowany wyjazd do Poświętnego koło Płońska.

Radny Henryk Wójcik zwrócił się do Pani Mieczysławy Kaska z pytaniem, czy 
na hodowlę alpaków można pozyskać dofinansowanie?

Pani Mieczysława Kaska poinformowała, że na chwilę obecną nie ma źródeł 
finansowania na takie cele.

Termin kolejnego spotkania komisja ustaliła na dzień 25.04.2012r., godz. 8.30.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji 

Dariusz Kur 
Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy
Data utworzenia dokumentu: 18.04.2012r

 

  

   


